
 

 

In de Leeuwarder courant konden wij onlangs lezen dat het virus dat tekenencefalitis (TBE) veroorzaakt 

voorkomt op Terschelling. 

 

Dit virus kan ernstige gezondheidsklachten veroorzaken waaronder hersenvliesontsteking. 

 

Tevens konden wij lezen dat er voor dit virus een goede vaccinatie bestaat.  

 

De medewerkers van de Gemeente Terschelling en medewerkers van Staatsbosbeheer hebben de 

mogelijkheid gekregen om een gratis vaccinatie te ontvangen. Dit is natuurlijk een geweldig gebaar. 

 

De fractie van de Partij van de Arbeid wil graag dat alle eilanders voor deze vaccinatie in aanmerking 

komen. Eilanders begeven zich immers ook veelal in de natuur waar de teken die het virus bij zich dragen 

zitten. 

 

Daarom hebben wij de volgende vragen. 

 

1. Is het college het eens met het feit dat alle eilanders die dat willen in aanmerking zouden moeten 

komen voor het vaccin tegen TBE? 

2. Zo nee waarom niet? 

3. Is er onderzocht wat de kosten zouden zijn om alle inwoners van Terschelling die dat willen in te 

enten? 

4. Zo nee waarom niet? 

5. Zo niet is het college bereid om dat te onderzoeken, dit in combinatie met de haalbaarheid van het 

vaccineren van alle eilanders die dat willen? 

6. is het college bereid hierover in samenwerking met de huisartsenpost en/of de GGD over de 

mogelijkheid van vaccineren zo spoedig mogelijk een uitgebreide communicatiecampagne te starten? 

7. Is het college bereid om op korte termijn (voor het zomerreces) een dekkingsvoorstel naar de raad te 

brengen om ervoor te zorgen dat iedereen die dat wil ingeënt kan worden? 

8. Zo nee waarom niet? 

 

 

Vanwege de urgentie van het onderwerp vraagt de fractie van de Partij van de Arbeid of de 

beantwoording en eventuele daarop volgende acties met enige voortvarendheid kunnen worden opgepakt. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Jan-Willem Adams  

Fractievoorzitter PvdA Terschelling. 


